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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 19. marts 2024 17.00-18.30  

       

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Sam, Winnie, Frank, Tine,   

  Katrine, Christina, Sten, Oscar   
Fraværende: Søren, Kirsten, Sanne 

 
Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 

Tid 
(I,D,B) 

 
 

 
Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 
 

 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
Godkendt 

2. 
 

 

 
Orientering 

1. Formanden 
Tilbagemelding fra FRO 
Mødet handlede mest om det forestående kompetenceforløb for 

medarbejdere med Rasmus Alenkær.  
Derudover blev der talt om trivsel på skolerne. 

Der var også et oplæg om sidste skoledag for 9. klasserne. 
 

2. Ledelsen 
Nyt om renovering af skolen 
Tine fortalte, at byggeriet efter alt at dømme kan gå i gang i juli 

2025. Der skal bygges til en 2-sporet skole. 
  

3. Medarbejderne 
Sten fortalte om, at der er godt i gang med LEAPS-forløb. 
Børnehaverne er inviteret til en dag. 16. april. 

 
4. Elevrådet 

Sira og Oscar har været til forhandlinger om demokratimillionen. 
Forhandlingerne blev ikke færdige, så derfor er der programsat et 
nyt møde.. Den samlede pulje af tilbageværende ønsker er på 1,4 

mio, så der skal reduceres med 400.000 kr. yderligere. Vi har 
56.000 kr. i spil endnu. 

 
5. Andre 
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3. De nye frikvarterstiltag og skoledagens opbygning 

Vi har sammen med medarbejderne haft nogle drøftelser om, hvordan 

frikvarterne skal være fremover. 

Det vil vi fortælle om og drøfte videre med jer. 

 

Frank orienterede om nye ringetider og voksenstyrede 

frikvartersaktiviteter: En stillecafé, en boldspilsaktivitet for mindre 

elever, en læsecafé, og der arbejdes på et hyggeområde for de ældste. 

 

4. Opstillingsmødet den onsdag den 3. april kl. 17.00 

Hvem deltager og hvad vil vi præsentere? 

 

Maria og Sam deltager.  

 

5. Skoleplanen 24-25 

Vi gennemgår udkastet til skoleplanen og orienterer om arbejdet med 

planlægningen af det kommende skoleår. 

 

Frank gennemgik planen, bl.a. at der konverteres noget tid fra lærernes 

individuelle forberedelse til fælles forberedelse. Det gør vi for at styrke 

samarbejdskulturen på skolen og samarbejdet om LEAPS-forløbene. 

 

Vi går nu i gang med fagfordelingen til det kommende skoleår. 

 

På næste møde godkender bestyrelsen timefordelingsplanen. 

 Skoleplan Nordals 

skolen 24-25.docx
 

  

6. 
 

 

Evt. 

 


